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СТАРОБІЛЬСЬКА МІСЬКА РАДА 

СЬОМОГО СКЛИКАННЯ 

 

 

П Р О Т О К О Л 

дванадцятої сесії Старобільської міської ради  

друге пленарне засідання 

03 листопада 2016 року 

 

                                                                          Всього обрано депутатів – 26 

                                                                          Присутні на початку засідання – 16 

                                                                          Запізнився – 1  

                                                                          Всього зареєструвались – 17  

                                                                          Відсутні – 9 

 
 

 

Сесія розпочала роботу о 10 год. 00 хв. 

Список депутатів, які взяли участь в роботі другого пленарного засідання 

дванадцятої сесії міської ради 03.11.2016 року  додається на 1 арк.  

Відповідно до пункту 12 статті 46 Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні», міська рада правомочна вирішувати усі питання, 

віднесені до її компетенції. 

 

Слухали: Про проведення другого пленарного засідання дванадцятої  

сесії Старобільської міської ради, як це передбачено Законом України «Про 

місцеве самоврядування в Україні». 

Інформувала: Літвінова Я.М. 

Результати голосування: за – 16, проти – 0, утримались – 0. Рішення 

прийнято. 

Вирішили: Прийняти пропозицію. 

 

Друге пленарне засідання дванадцятої сесії міської ради відкрила в.о. 

міського голови, секретар міської ради Літвінова Я.М. 
 

 

Слухали:  Про обрання лічильної комісії. 

Інформувала: Літвінова Я.М., яка запропонувала обрати лічильну 

комісію у складі 4 (чотирьох) осіб. 

Персонально: 

1. Усачова Ольга Станіславівна 

2. Романенко Роман Сергійович 

3. Круковський Олег Олександрович 

4. Моложон Микола Анатолійович 

Які будуть пропозиції від депутатів? 

Хто за те, щоб лічильну комісію обрати в запропонованому складі, прошу 

голосувати. 
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Результати голосування: за – 16, проти – 0, утримались – 0.           

Рішення прийнято. 

Вирішили: Прийняти пропозицію. 

Слухали:  Про обрання Секретаріату сесії. 

Інформувала: Літвінова Я.М., яка запропонувала обрати Секретаріат 

сесії у складі 1 (однієї) особи. 

Персонально: 

1. Хоруженко Олександр Володимирович. 

Немає зауважень? 

Які будуть пропозиції від депутатів? 

Хто за те, щоб обрати секретаріат у запропонованому складі, прошу 

голосувати. 

Результати голосування: за – 16, проти – 0, утримались – 0. Рішення 

прийнято. 

Вирішили: Прийняти пропозицію. 
 

Прошу членів секретаріату і лічильної комісії зайняти свої місця. 

Шановні депутати! Переходимо до розгляду питань порядку денного, 

затвердженого на першому пленарному засіданні 02.11.2016 року. 

 

Слухали четверте питання порядку денного: «Про звіт по виконанню 

міського бюджету за 9 місяців 2016 року». 

/до залу засідань прийшов депутат Авдєєнко В.І. 

В залі присутні 17 депутатів/ 

Інформувала: Конкіна О.А. – заступник міського голови з фінансових 

питань – головний бухгалтер. 

Результати голосування за основу: за – 17, проти – 0, утримались – 0.  

Приходько М.І. спитала у доповідача про види робіт, за які «Стартрейд 

ЛТД» отримує бюджетні кошти, на що Конкіна О.А. відповіла, що це вивіз 

стихійних звалищ. 

Козачок О.І. запропонував виділити кошти на проведення аудиту в 

міській раді, на що Літвінова Я.М. запропонувала почекати з аудитом. 

Виступила: Приходько М.І. – голова постійної комісії міської ради з 

питань економічного розвитку, бюджету, фінансів та комунальної власності, 

яка попросила надавати більш повну та детальну пояснювальну записку до 

проектів рішення по бюджету. 

Літвінова Я.М. запропонувала депутатам для більш детального 

ознайомлення з питаннями, проводити по два засідання постійних комісій.   

Результати голосування в цілому: за – 16, проти – 0, утримались – 1.  

Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №12/4 додається. 

 

 

Слухали п’яте  питання порядку денного: Про внесення змін до 

міського бюджету на 2016 рік. 

Інформувала: Конкіна О.А. 



s
t
a
r
o
b
e
l
s
k
.
l
g
.
u
a
 
 
 
 
 
s
t
a
r
o
b
e
l
s
k
.
l
g
.
u
a
 
 
 
 
 
s
t
a
r
o
b
e
l
s
k
.
l
g
.
u
a

s
t
a
r
o
b
e
l
s
k
.
l
g
.
u
a
 
 
 
 
 
s
t
a
r
o
b
e
l
s
k
.
l
g
.
u
a
 
 
 
 
 
s
t
a
r
o
b
e
l
s
k
.
l
g
.
u
a

 

 

Результати голосування за основу: за – 17, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято.  

Лаврова Р.І. зауважила, що в проекті рішення йдеться про заміну 22 вікон 

в будівлі міської ради, але вона нарахувала лише 15. На що Кобиляцький О.М. 

запевнив депутатів,  що кількість вікон, яких треба замінити – 22 шт. 

Лаврова Р.І. запропонувала відкласти заміну вікон на наступний рік. 

/дискусія депутатів/ 

Козачок О.І.  запропонував не відкладати, а проконтролювати це питання 

і договори на роботу по заміні вікон провести через постійну комісію міської 

ради.     

Лисюк Г.М. попросила у доповідача лист з РКП «Старобільськвода» 

щодо виділення коштів на програмне забезпечення. 

В залі присутній директор РКП «Старобільськвода» Халфін Є.Д., який 

надавав відповіді на запитання депутатів по програмному забезпеченню. 

Виступила: Барабаш С.О., яка запропонувала спочатку окремо 

проголосувати за виділення коштів на заміну вікон, за виділення коштів на 

програмне забезпечення, а потім за питання в цілому. 

/зал засідань залишив  депутат Романенко Р.С. 

в залі присутні 16 депутатів/ 

Результати голосування за виділення коштів на заміну вікон: за – 12, 

проти – 0, утримались – 4. Рішення не прийнято. 

/до залу засідань повернувся  депутат Романенко Р.С. 

в залі присутні 17 депутатів/ 

Результати голосування за виділення коштів на програмне забезпечення: 

за – 14, проти – 0, утримались – 3. Рішення прийнято. 

Вирішили: виділити кошти на програмне забезпечення для РКП 

«Старобільськвода» 

Хоруженко О.В. запропонував переголосувати за виділення коштів на 

заміну вікон. 

Результати переголосування за виділення коштів на заміну вікон: за – 16, 

проти – 0, утримались – 1. Рішення прийнято 

Вирішили: виділити кошти на заміну вікон в будівлі міської ради. 

Результати голосування в цілому: за – 17, проти – 0, утримались – 0. 

Вирішили:  Рішення №12/5 додається. 

 

 

Слухали шосте питання порядку денного: Про внесення доповнень до 

Регламенту Старобільської міської ради Луганської області сьомого скликання. 

          Інформувала: Конкіна О.А. ознайомила депутатів з необхідними 

доповненнями до Регламенту Старобільської міської ради сьомого скликання 

на вимогу Податкового кодексу та запропонувала проект рішення. 

Результати голосування за основу: за – 17, проти – 0, утримались – 0.  

Барабаш С.О. запропонувала в проекті рішення слова «не має рахунків» 

замінити словами  «може мати рахунки».   

Результати голосування в цілому: за – 17, проти – 0, утримались – 0.  

Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №12/6  додається. 
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/зал засідань покинули депутати Авдєєнко В.І. та Демковський С.П.  

в залі присутні 15 депутатів/  

 

Слухали сьоме питання порядку денного: Про внесення змін до 

Статуту КЗ «Парк культури та відпочинку» Старобільської міської ради 

Луганської області.   

Інформувала: Конкіна О.А., яка ознайомила депутатів із з необхідними 

доповненнями до Статуту Парку на вимогу Податкового кодексу та 

запропонувала проект рішення. 

Результати голосування за основу: за –15, проти – 0, утримались – 0. 

Результати голосування в цілому: за –15, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято. 

Вирішили:  Рішення №12/7 додається. 

 

Слухали восьме питання порядку денного: Про внесення змін до 

рішення міської ради  від 23.09.2016 №11/4 «Про розгляд заяви ПАТ 

«Луганськ-Авто» щодо скасування нарахованої орендної плати  за земельні 

ділянки, які знаходяться за адресою: Луганська обл., м.Старобільськ,  вул. 

Залізнична,1 та вул. Старотаганрозька,б/н за період з 02.06.2014 по 

21.10.2015р.р. 

Інформувала: Конкіна О.А., яка ознайомила депутатів з необхідними 

змінами та запропонувала проект рішення. 

Результати голосування за основу: за – 15, проти – 0, утримались – 0.            

Результати голосування в цілому: за – 15, проти – 0, утримались – 0.   

Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №12/8 додається. 

 

 

Слухали дев’яте  питання порядку денного: Про скасування 

відсоткової ставки орендної плати для земельних ділянок за функціональним 

призначенням «Для будівництва та/або експлуатації ринків», затвердженої  

рішенням  міської ради від 13.07.2016р. №9/5 «Про встановлення місцевих 

податків і зборів, акцизного податку на 2017 рік у м. Старобільськ». 

Інформувала: Барабаш С.О. – голова постійної комісії міської ради з 

питань депутатської діяльності, законності, правопорядку та інформації. 

Літвінова Я.М. звернулась до Барабаш С.О. щодо депутатського 

звернення Чуприни В.О. (на земельній комісії), в якому йшлось   про провину 

Липового Р.О. в недоотриманні коштів до міського бюджету через порушення 

ним  строків оприлюднення регуляторного акту. 

Барабаш С.О. надала депутатам роз’яснення щодо регуляторної політики.  

Результати голосування за основу: за – 15, проти – 0, утримались – 0.     

Результати голосування в цілому: за – 14, проти – 0, утримались – 1. 

Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №12/9 додається. 

 

/зал засідань покинув депутат Толок М.В.  
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в залі присутні 14 депутатів/ 

 

Слухали десяте питання порядку денного: Про затвердження 

структури та штатної чисельності апарату ради та виконавчого комітету 

Старобільської міської ради 

Інформувала: Барабаш С.О. – голова постійної комісії з питань 

депутатської діяльності, законності, правопорядку та інформації. 

Результати голосування за основу: за – 14, проти – 0, утримались –0.  

Результати голосування в цілому: за – 14, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №12/10 додається. 

       

/ до залу засідань повернувся депутат Толок М.В. 

Зал засідань покинула депутат Лаврова Р.І., 

в залі присутні 14 депутатів/ 

 

         Слухали одинадцяте питання порядку денного: Про затвердження 

Положення про порядок підготовки, обговорення, прийняття та відстеження 

результативності регуляторних актів Старобільської міської ради з питань 

господарської діяльності. 

          Інформувала: Барабаш С.О. – голова постійної комісії з питань 

депутатської діяльності, законності, правопорядку та інформації. 

Результати голосування за основу: за – 14, проти – 0, утримались – 0. 

Результати голосування в цілому: за – 14, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №12/11  додається. 

 

Слухали дванадцяте питання порядку денного: Про затвердження 

Положення про відділ земельних відносин виконавчого комітету 

Старобільської міської ради. 

Інформувала: Барабаш С.О. – голова постійної комісії з питань 

депутатської діяльності, законності, правопорядку та інформації. 

Результати голосування за основу: за – 14, проти – 0, утримались – 0. 

Результати голосування в цілому: за – 14, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №12/12  додається. 

Барабаш С.О. зауважила, що відсутнє Положення про відділ з питань 

житлово-комунального господарства виконавчого комітету міської ради. 

 

Слухали тринадцяте питання порядку денного: Про  звіти депутатів 

Старобільської міської ради перед виборцями. 

Інформувала: Барабаш С.О. – голова постійної комісії з питань 

депутатської діяльності, законності, правопорядку та інформації. 

Результати голосування за основу: за – 14, проти – 0, утримались – 0. 
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Результати голосування в цілому: за – 14, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №12/13  додається. 

 

Слухали чотирнадцяте питання порядку денного: Про передачу 

житлових будинків за адресою: м. Старобільськ, кв.Ватутіна, №31, кв.Ватутіна, 

№61, кв.І.Савича, №6 на баланс об’єднанню співвласників багатоквартирних 

будинків «Уют» 

Інформував: Луганський В.В. – спеціаліст І категорії з питань ЖКГ. 

Результати голосування за основу: за – 14, проти – 0, утримались – 0.  

Результати голосування в цілому: за – 14, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №12/14 додається. 

 

Слухали п’ятнадцяте  питання порядку денного: Про передачу 

житлового будинку за адресою: м. Старобільськ, вул. Гімназична,27 на баланс 

об’єднанню співвласників багатоквартирних будинків  «Злагода-27». 

Інформував: Луганський В.В. – спеціаліст І категорії з питань ЖКГ. 

Результати голосування за основу: за – 14, проти – 0, утримались – 0.  

Результати голосування в цілому: за – 14, проти – 0, утримались – 0. 

Рішення прийнято. 

Вирішили: Рішення №12/15 додається. 

 

      Літвінова Я.М. запропонувала депутатам зробити перерву до 04.11.2016 р. 

Результати голосування: за – 14, проти – 0, утримались – 0. Рішення прийнято. 

Вирішили: зробити перерву в засіданні і продовжити о 10:00 04.11.2016р. 

/друге пленарне засідання дванадцятої сесії об’явлено закритим/ 

 

 

Секретар міської ради                                            Я.М.Літвінова 


